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Platform financieel Domein op 24 november 2023 
 
 

Bijeenkomstimpressie door Hans Olthof , wethouder van gemeente Olst-Wijhe. 
 
 

Tja, Dieka. Wie is er niet groot mee geworden? Hoewel nuchter 
erin én eruit voor sommigen van ons toch een noviteit zal zijn 
geweest. Hoe dan ook, voor deze vergadering van het Financieel 
Domein was gekozen voor Dieka en omdat de VNG Overijssel-
dag op het hoofdprogramma stond, hadden we slechts een uurtje 
de tijd om over het budgettair perspectief van de Overijsselse 
gemeenten te praten. Dat bleek overigens ruim genoeg, want dat 
perspectief kan voor velen van ons met één woord worden 
bestempeld: beroerd.  
  
Traditioneel werden we in het smalste gangetje van Dieka 
opgevangen met koffie en een (grote) koek. Na de koffie wurmden 
we ons richting De Peerdestal, alwaar de kachel flink snorde. Onze voorzitter deed kort verslag van 
haar gesprek met de voorzitter van het platform Ruimtelijk Domein en nodigde gemeenten uit om -indien 
gewenst- aan te sluiten bij dat platform. Onze ‘Actieve Overijsselaar’ Harry Scholten had weinig te 
melden vanuit de VNG-commissie Financiën, zodat sommigen van ons zich afvroegen of hij die titel wel 
verdiende. Ook David Rietveld had niet veel te melden bij dit agendapunt. Hij constateerde een 
‘afwachtende houding’ in het Haagse waar eerst het stof van de bijzondere verkiezingsuitslag maar 
moest neerdalen.  
 

Geen grappig plaatje  
Bij de bespreking van het 
volgende agendapunt had David 
dit keer weliswaar geen grappig 
plaatje meegenomen, maar zijn 
analyse van de aandacht voor de 
gemeente(financiën) in 
partijprogramma’s was tamelijk 
hilarisch. Conclusie: hoe dikker 
het partijprogramma, hoe groter 
de kans dat er ‘iets’ over 
gemeenten in staat. Met 
betrekking tot het accres en het 
afschaffen van de vermaledijde 

opschalingskorting hield hij ons voor dat er nog genoeg werk aan de 
winkel is: PVV, VVD, BBB en NSC kleuren niet groen op deze 
onderdelen.  Daarnaast waren en zijn er zorgen over bezuinigingen. 
Wij mogen het er dan van harte mee eens zijn dat de 3 miljard euro 
terug moet naar de gemeenten; in Den Haag wordt dit geluid nog niet 
zo goed gehoord, hetgeen een enkele bestuurder deed verzuchten om 
sommige taken dan maar niet meer uit te voeren als signaal naar de 
landelijke politiek. Die opmerking ontlokte vervolgens bij een andere 
bestuurder de opmerking “zijn we bestuurders of actievoerders?!” 
Ondertussen zag gedeputeerde Tijs de Bree het schouwspel stilletjes 
aan. 
  

Foto schilderijtje: Omdat David 
ditmaal geen leuk plaatje uit het 
Haagse had meegenomen, heb 
ik tijdens de vergadering deze 
foto gemaakt (schilderijtje hing 
achter mij in de Peerdestal) en in 
de impressie verwerkt.  

 



2 
 

Tekort van 80 miljoen  
Het laatste agendapunt, het budgettair perspectief van de Overijsselse gemeenten, werd door Martin 
Tenniglo nader toegelicht. Het algemene beeld: in 2024 valt het financieel voor de meeste gemeenten 
mee, 2025 is over het algemeen financieel een goed jaar maar in 2026 kleuren 20 van de 25 gemeenten 
rood. En in 2027 is de situatie zelfs nóg penibeler; met de stand van vandaag -waarbij aangetekend 
moet worden dat niet alle gemeenten alle posten op geld hebben gezet- bedraagt het voorziene tekort 
zo’n slordige 80 miljoen euro.  
 

 
Dit overzicht bood een ‘mooi brugje’ naar de motie van Enschede die tijdens de Najaars-ALV van de 
VNG zal worden ingediend. Die motie kon in elk geval in de Markelose Peerdestal op veel steun en 
sympathie rekenen. Met de oproep van de voorzitter om dit geluid als Overijsselse gemeenten 
duidelijk(er) te laten horen, werd de vergadering beëindigd en spoedden we ons naar de plenaire zaal, 
waar het nog lang onrustig bleef.  
  

 


